



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2015-58**

**under the**

**PROTECTED NATURAL AREAS ACT  
(O.C. 2015-256)**

*Filed November 5, 2015*

**1 Section 11 of New Brunswick Regulation 2004-57 under the Protected Natural Areas Act is amended**

- (a) in paragraph (j) of the English version by striking out “and” at the end of the paragraph;
- (b) in paragraph (k) by striking out the period at the end of the paragraph and substituting “; and”;
- (c) by adding after paragraph (k) the following:

(l) The Memorandum of Understanding between Her Majesty the Queen in Right of the Province of New Brunswick as represented by the Minister of Natural Resources and the New Brunswick Power Corporation, formerly known as the New Brunswick Power Transmission Corporation, signed on June 3, 2011, concerning the granting of easements for transmission lines that traverse the following Protected Natural Areas and the procedure to be followed before granting the easements:

- (i) Big Falls Protected Natural Area;
- (ii) East Branch Portage River Protected Natural Area;
- (iii) Hay Brook Protected Natural Area;

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2015-58**

**pris en vertu de la**

**LOI SUR LES ZONES NATURELLES  
PROTÉGÉES  
(D.C. 2015-256)**

*Déposé le 5 novembre 2015*

**1 L'article 11 du Règlement du Nouveau-Brunswick 2004-57 pris en vertu de la Loi sur les zones naturelles protégées est modifié**

- a) par la suppression de « and » à la fin de l'alinéa (j) de la version anglaise;
  - b) par la suppression du point à la fin de l'alinéa k) et son remplacement par un point-virgule;
  - c) par l'adjonction après l'alinéa k) de ce qui suit :
- l) le protocole d’entente conclu entre Sa Majesté la Reine du chef de la province représentée par le ministre des Ressources naturelles et la Société d’énergie du Nouveau-Brunswick, auparavant connue sous le nom de Corporation de transport Énergie Nouveau-Brunswick signé le 3 juin 2011 concernant l’accord de servitudes pour les lignes de transport qui traversent les zones naturelles protégées suivantes et la procédure qui y est préalable :
- (i) Zone naturelle protégée de Big Falls;
  - (ii) Zone naturelle protégée de la rivière East Branch Portage;
  - (iii) Zone naturelle protégée du ruisseau Hay;

- |  |  |
|--|--|
| (iv) Nashwaak River Protected Natural Area;              | (iv) Zone naturelle protégée de la rivière Nashwaak; |
| (v) Partridge Valley East Protected Natural Area;<br>and | (v) Zone naturelle protégée de Partridge Valley Est; |
| (vi) Pokiok Stream Protected Natural Area.               | (vi) Zone naturelle protégée du ruisseau Pokiok.     |

QUEEN'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK © IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK  
All rights reserved/Tous droits réservés